



REPORT ON THE SHAREHOLDER ENGAGEMENT POLICY OF 2050.DO

English version - 2023

In accordance with the provisions of article R. 533-16 of the Monetary and Financial Code, the company 2050.do presents in this report the conditions under which it exercised during the fiscal year 2023 the voting rights attached to the non-listed financial instruments held by the Alternative Investment Funds (AIF) for which it provides management.

This current report is made available to the AMF and can be consulted on the 2050.do website (www.2050.do).

1. General description of the exercise of voting rights

2050.do manages private equity funds (FPCI and SLP) which have been mainly invested in unlisted assets, most often as a minority shareholder, and almost systematically has a seat on the governance bodies in the companies it funds as a member of the board of directors or, if not, as a censor.

The people, authorized to vote in the general assembly, are the member(s) of the 2050.do investment team responsible for monitoring each company funded by the funds managed by 2050.do and authorized to represent 2050.do.

These people attend the meetings of the company's social bodies and at general meetings, and analyze the resolutions presented before voting systematically (in person or by videoconference). In case of impediment, 2050.do votes by proxy or by correspondence.

This analysis of the resolutions is made in view of the strategy, financial performance, operational and commitments and results in terms of alignment and social, environmental and corporate governance impact ("ESG") as well as the prospects for each funded company.

2050.do exercises the voting rights held in the exclusive interest of the subscribers it represents.

2. Exercise of voting rights for the fiscal year 2023



The resolutions presented at the meetings held during the year 2023 were examined on a case-by-case basis and mainly concerned day-to-day management decisions, including:

- Approval of accounts and allocation of results;
- Approval of so-called regulated agreements;
- Statutory auditors (appointment, renewal, reports);
- Powers for formalities.

Voting rights were freely exercised at general assembly meetings organized by the funded companies, via the member(s) of the investment team in charge of monitoring the concerned company. No resolution received special treatment.

The voting policy of 2050.do, available on its website (www.2050.do), was applied to all resolutions.

3. Possible recourse to services rendered by voting advisors

2050.do conducts its own evaluations and analyses for the exercise of its voting rights within portfolio companies and did not solicit any voting advisor for this purpose during the year 2023.

4. Conflict of interest situation

As an investment capital management company, 2050.do respects the principles of professional ethics applicable to it, in particular the identification, prevention as far as possible and treatment, in the best interests of subscribers, of any situation presenting a potential or proven conflict of interest.

As a result, and in order to prevent and manage any conflict of interest that could affect the free exercise of its voting rights, 2050.do has established a policy for the prevention and management of conflicts of interest.

Any potential conflict of interest situation that could arise during the exercise of voting rights is declared to the Compliance and Internal Control Officer (RCCI). The latter is responsible for analyzing the situation and appreciates, in consultation with the management of 2050.do, the utility of voting.

During the fiscal year 2023, 2050.do did not detect any potential conflicts of interest in the context of exercising voting rights.



COMPTE RENDU DE LA POLITIQUE D'ENGAGEMENT ACTIONNARIAL DE 2050.DO

Version française - 2023

Conformément aux dispositions de l'article R. 533-16 du Code Monétaire et Financier, la société 2050.do présente dans ce compte rendu les conditions dans lesquelles elle a exercé au cours de l'exercice 2023 les droits de vote attachés aux instruments financiers non cotés et détenus par les Fonds d'Investissements Alternatifs (FIA) dont elle assure la gestion.

Ce présent rapport est tenu à la disposition de l'AMF et est consultable sur le site Internet de 2050.do (www.2050.do).

1. Description générale de l'exercice des droits de vote

2050.do gère des fonds de capital-investissement (FPCI et SLP) qui ont été investis essentiellement dans des actifs non cotés, le plus souvent en qualité d'actionnaire minoritaire, et dispose quasi-systématiquement d'un siège aux instances de gouvernance dans les entreprises financées en qualité de membre du conseil d'administration ou à défaut en qualité de censeur.

Les personnes, habilitées à voter en assemblée générale, sont le ou les membres de l'équipe d'investissement de 2050.do en charge du suivi de chaque entreprise financée par les fonds gérés par 2050.do et autorisé(s) à représenter 2050.do.

Ces personnes assistent aux réunions des organes sociaux de l'entreprise et lors des assemblées générales, et analysent les résolutions présentées avant de voter de manière systématique (en présentiel ou par visioconférence). En cas d'empêchement, 2050.do vote par procuration ou par correspondance.

Cette analyse des résolutions est faite au regard de la stratégie, des performances financières, opérationnelles et des engagements et des résultats en matière d'alignement et d'impact social, environnemental et de gouvernance d'entreprise (« ESG ») ainsi que des perspectives d'évolution de chaque entreprise financée.

2050.do exerce les droits de vote détenus dans l'intérêt exclusif des souscripteurs qu'elle représente.

2. Exercice des droits de vote sur l'exercice 2023



Les résolutions présentées lors des assemblées tenues au cours de l'année 2023 ont été examinées au cas par cas et ont porté pour la plupart sur des décisions de gestion courante, dont notamment :

- Approbation des comptes et affectation du résultat ;
- Approbation des conventions dites réglementées ;
- Commissaires aux comptes (nomination, renouvellement, rapports) ;
- Pouvoirs pour les formalités.

Les droits de vote ont été librement exercés lors des réunions en assemblée générale organisées par les entreprises financées, via le ou les membres de l'équipe d'investissement en charge du suivi de l'entreprise concernée. Aucune résolution n'a fait l'objet d'un traitement particulier.

La politique de vote de 2050.do, disponible sur son site internet (www.2050.do), a été appliquée pour l'ensemble des résolutions.

3. Recours éventuel à des services rendus par des conseillers en vote

2050.do réalise ses propres évaluations et analyses pour l'exercice de ses droits de vote au sein des entreprises en portefeuille et n'a sollicité aucun conseiller en vote à cet effet au cours de l'année 2023.

4. Situation de conflits d'intérêts

En tant que société de gestion intervenant dans le capital investissement, 2050.do respecte les principes de déontologie professionnelle qui lui sont applicables, notamment l'identification, la prévention dans toute la mesure du possible et le traitement, au mieux des intérêts des souscripteurs, de toute situation présentant un conflit d'intérêts potentiel ou avéré.

De ce fait, et afin de prévenir et de gérer tout conflit d'intérêts susceptible d'affecter le libre exercice de ses droits de vote, 2050.do a établi une politique de prévention et gestion des conflits d'intérêts.

Toute situation de conflit d'intérêts potentiel qui pourrait survenir lors de l'exercice des droits de vote fait l'objet d'une déclaration au Responsable de Conformité et de Contrôle Interne (RCCI). Ce dernier a la charge d'analyser la situation et apprécie, en concertation avec la direction de 2050.do, l'utilité de voter.

Au cours de l'exercice 2023, 2050.do n'a pas détecté de conflits d'intérêts potentiels dans le cadre de l'exercice des droits de vote.